
Generalforsamling 2012 

 
Den årlige ordinære generalforsamling i Anneksvængets grundejerforening blev afholdt onsdag den 

26. september 2012 kl. 19.30 på Spurvelundsskolen 

 

med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent.: Mads Helle blev valgt 

 

2. Formandens beretning: Omfattede bl.a. en orientering om Stavids Å-projektet som endelig 

nærmer sig sin afslutning. Vi har fået terrænregulering, sået græs og fået stierne renoveret. 

Der mangler dog stadig at få genskabt den lille bålplads. Vejfonden er blevet opjusteret, så 

der nu findes penge på kontoen til renovering af fortov på første sidevænge. Vi har fået 

opsat nogle skilte, som skal få køretøjerne til at køre lidt langsommere, og vi er næsten 

færdige med vores nye hjemmeside. Formanden sluttede sin beretning af med at 

kommentere punkt 9 i vores vedtægter, hvor bestyrelsen har fået forelagt en 

underskriftindsamling for kontingentfrihed for alle grundejere i 2012/2013. Dette betragter 

bestyrelsen som en mistillid til vores økonomiske dispositioner, og Bo, Mads, Laila og 

Anders vil ikke stå til rådighed for den kommende bestyrelse.                                                                                                                                                                                                           

Efter nogen debat vedtog generalforsamlingen at der skulle indkaldes til en ekstraordinær. 

Punkt 4, punkt 5 samt punkt 8 i vedtægterne skulle udskydes til denne, mens resten af 

vedtægterne godt kunne gennemføres på denne generalforsamling. Formandens beretning 

blev herefter taget til efterretning. 

 

3. Regnskab: Ib aflagde regnskab, som viste et overskud på kr. 9.192,34 og samlede aktiver på 

kr. 45.016,56.  Fra dette beløb er der på nuværende tidspunkt brugt penge på indkøb af  

diverse skilte samt bænkesæt til det grønne område. Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Udskudt til ekstraordinær generalforsamling 

 

5. Suppleant til bestyrelsen: Udskudt til ekstraordinær generalforsamling 

 

6. Valg af revisorer: Genvalg af Mogens H. Nielsen nr. 21 og Niels Peter Hansen nr. 39 

 

7. Valg af revisorsuppleant: Valgt blev Jørgen Schjødt 

 

8. Fastsættelse af kontingent i.h.t. vedtægternes § 4: Udskudt til ekstraordinær 

generalforsamling. 

 

9. Indkomne forslag: Forslaget som var blevet stillet bestyrelsen udløste en heftig debat om 

motiver og hensigter. Nogle forstod bestyrelsens handlemåde mens andre mente at det var at 

overreagere og at man i bestyrelsen var blevet meget for sure. 

 

10. Eventuelt: Der var ros til bestyrelsen for det store arbejde der var blevet gjort de senere år, 

og man var ærgerlig over den måde tingene var kørt op i en spids.   

 

  

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


